
2015D10204 Inbreng verslag van een schriftelijk overleg 

Binnen de vaste commissie voor Economische Zaken hebben de 
onderstaande fracties de behoefte vragen en opmerkingen voor te leggen 
aan de Staatssecretaris van Economische Zaken over het ontwerpbesluit 
subsidiëring sloop- en ombouwkosten pelsdierhouderij (Kamerstuk 
30 826, nr. 38). 

De voorzitter van de vaste commissie voor Economische Zaken, 
Vermeij 

Adjunct-griffier van de vaste commissie voor Economische Zaken, 
Haveman-Schüssel 
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I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie 

De leden van de VVD-fractie hebben nog enkele vragen over het voorlig-
gende besluit. 

Deze leden lezen dat de subsidieregeling al voorligt terwijl de gerechte-
lijke procedure na een hoger beroep nog niet is afgerond. In het vonnis 
van de rechtbank Den Haag (ECLI:NL:RBDHA:2014:6161) wordt opgemerkt 
dat de inhoud van de algemene maatregel van bestuur nog niet bekend 
was. Dat is nu wel het geval, maar is het volgens de Staatssecretaris wel 
noodzakelijk en wenselijk om de subsidieregeling al in te laten gaan 
wanneer de gerechtelijke procedure nog niet is afgerond? Graag een 
toelichting. 
Daarnaast vragen de leden van de VVD-fractie wat er gebeurt als in hoger 
beroep de wet buiten werking blijft? Welke gevolgen heeft dit voor 
subsidies die dan inmiddels zijn verstrekt? 

Voorts lezen de leden van de VVD-fractie dat de subsidieregeling, die als 
staatssteun aangemerkt wordt, nog ter goedkeuring gelegd moet worden 
bij de Europese Commissie. Waarom heeft de Staatssecretaris er voor 
gekozen het besluit nu al voor te leggen aan de Kamer als er nog geen 
goedkeuring van de Europese Commissie is gegeven? Welke procedure 
volgt de Staatssecretaris wanneer de Europese Commissie alleen onder 
enkele voorwaarden instemt met de staatssteun? Hoe wordt de Kamer 
daarbij betrokken? 
Tot slot lezen de leden van de VVD-fractie dat de Nederlandse Federatie 
van Edelpelsdierenhouders zich niet kunnen vinden in de voorgelegde 
regelgeving. Is de Staatssecretaris er van overtuigd dat de subsidiere-
geling op steun kan rekenen van ondernemers? Zo nee, waarom kiest de 
Staatssecretaris dan voor deze regeling? Zo ja, waarop baseert de 
Staatssecretaris dit? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de CDA-fractie 

De leden van de CDA-fractie hebben kennisgenomen van het ontwerpbe-
sluit subsidiëring sloop- en ombouwkosten pelsdierhouderij. Hierover 
hebben deze leden nog enkele vragen. 

Het mag genoeglijk bekend zijn dat de leden van de CDA-fractie tegen-
stander zijn van de Wet verbod pelsdierhouderij. Het voorliggende besluit 
subsidiëring sloop- en ombouwkosten pelsdierhouderij is een lege huls 
voor de betreffende ondernemers. De leden van de CDA-fractie beperken 
zich tot enkele punten en behouden zich de mogelijkheid om op een later 
moment verder terug te komen op dit besluit. 
De leden vragen zich af waarom in het besluit is vastgelegd dat de 
subsidie voor sloop maar 50% bedraagt van de «redelijk gemaakte 
subsidiabele sloopkosten»? Welke onderbouwing ligt hieraan ten 
grondslag, zo vragen deze leden. 
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De leden van de CDA-fractie lezen dat daarnaast ook subsidie kan worden 
toegekend voor de omschakeling naar een andere onderneming. Welke 
andere onderneming wordt hiermee bedoeld? Kan worden toegelicht hoe 
deze omschakeling vormgegeven kan worden? 
Is de Staatssecretaris bereid de behandeling van dit besluit stil te leggen 
totdat de rechter in hoger beroep uitspraak doet over de Wet verbod 
pelsdierhouderij? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de Partij voor de 
Dieren-fractie 

De leden van de fractie van de Partij voor de Dieren hebben met belang-
stelling kennisgenomen van het Besluit subsidiëring sloop- en ombouw-
kosten pelsdierhouderij. Zij willen hier graag nog enkele vragen over 
stellen. 

De leden van de Partij voor de Dieren-fractie zijn verheugd te zien dat het 
Besluit met regels met betrekking tot subsidiëring van de kosten van 
sloop en ombouw van nertsenhouderijen naar de Kamer is gestuurd. Deze 
leden stellen dat er middels dit besluit uitvoering wordt gegeven aan de 
tegemoetkoming in de sloop- en ombouwkosten pelsdierhouderij en 
hebben er vertrouwen in dat hierdoor spoedig duidelijkheid komt over de 
gelding van de Wet verbod pelsdierhouderij. De leden van de Partij van de 
Dieren-fractie vinden het van belang dat er zo spoedig mogelijk een einde 
komt aan de nertsenfokkerij in Nederland en hopen dat deze wet op korte 
termijn weer gelding krijgt. De leden van de Partij voor de Dieren-fractie 
vragen of de Staatssecretaris signalen van gemeenten heeft gekregen of 
de opschorting van de Wet verbod pelsdierhouderij tot op heden heeft 
geleid tot aanvragen van nieuwe vergunningen voor de bouw van 
nertsenfokkerijen. Zo ja, hoeveel? Voorts willen de leden van de Partij 
voor de Dieren-fractie vragen naar de geplande inwerkingtreding van het 
besluit en naar de termijn waarbinnen de Europese Commissie 
goedkeuring van de staatssteunmaatregel zal verlenen. De leden van de 
Partij voor de Dieren-fractie vragen tot slot of de Staatssecretaris de 
Kamer op de hoogte wil houden van het beroep tegen de uitspraken over 
het buitenwerking stellen van de Wet verbod pelsdierhouderij wanneer er 
nieuwe ontwikkelingen plaatsvinden. 

II Antwoord / Reactie van de Staatssecretaris 

3


